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ჩოხატაურის	მუნიციპალიტეტის	საკრებულოს	სხდომის

ოქმი	2

დ.	ჩოხატაური

28	იანვარი,	2022	წელი

სხდომის	თავმჯდომარე-	ირაკლი	კუჭავა.

სხდომას	ესწრებოდნენ:

საკრებულოს	 წევრები:	 ზაალ	 მამალაძე,	 დავით	 გუდავაძე,	 მარინე	 ბერაძე,	 აკაკი	 ყაჭეიშვილი,
ზვიადი	 მამალაძე,	 ბიძინა	 ცინცაძე,	 ვლადიმერ	 სიხარულიძე,	 ლაშა	 თოლორდავა,	 დიმიტრი
კორიფაძე,	გოგი	ბოლქვაძე,	გიორგი	მათითაშვილი,	კლოდი	მდინარაძე,	გივი	ჩხიკვაძე,	ზვიად	წეროძე,
თემურ	 ხუხუნაიშვილი,	 დავით	 ტყეშელიაძე,	 გოჩა	 ჯიქია,	 ლაშა	 ირემაძე,	 მიხეილ	 თავართქილაძე,
კახაბერ	სიხარულიძე,	კობა	კალანდაძე,	ნოდარი	ცხომელიძე,	ბაია	ძნელაძე,	მამია	ბარამიძე,	ხათუნა
ბერიშვილი,	არჩილ	სიხარულიძე,	ნინო	რამიშვილი.

არ	ესწრებოდა:	ჯუმბერი	 ბერძენიშვილი,	 მაია	 გიორგაძე,	 ქეთევან	 სიხარულიძე,	 მანანა	 მინდაძე,
ზაურ	ზარბაზოია,	ვალერიან	ჩხიკვაძე,	ბაჩო	ახალაძე,	მარინე	თავაძე.

მოწვეული	მუნიციპალიტეტის	მერიიდან:

ლელა	მდინარაძე-	ეკონომიკისა	და	ქონების	მართვის	სამსახურის	პრივატიზების	განყოფილების
უფროსი;

ირაკლი	ახობაძე-	ზედამხედველობის	სამსახურის	უფროსი;

მაია	გოგოლაძე-	საფინანსო-	საბიუჯეტო	სამსახურის	უფროსი.

სხდომის	 თავმჯდომარემ	 ბარბარობის	 დღესასწაული	 მიულოცა	 საკრებულოს	 წევრებს,
შემდეგ	კი	გააცნო	დღის	წესრიგი	შემდეგი	ფორმულირებით:

1.	 ,,ჩოხატაურის	 მუნიციპალიტეტის	 ტერიტორიაზე	 არსებული	 სახელმწიფო	 და	 ჩოხატაურის
მუნიციპალიტეტის	 საკუთრებაში	 არსებული	 არასასოფლო-სამეურნეო	 დანიშნულების	 მიწის
ნორმატიული	 ფასის	 დადგენის	 შესახებ	 ჩოხატაურის	 მუნიციპალიტეტის	 საკრებულოს



დადგენილების	გამოსაცემად	ადმინისტრაციული	წარმოების	დაწყების	შესახებ“.

2.	 „დაბა	 ჩოხატაურში	 ადგილობრივი	 მნიშვნელობის	 გზებზე	 ავტოსატრანსპორტო	 საშუალებების
მოძრაობის	 ორგანიზების	 შესახებ“	 ჩოხატაურის	 მუნიციპალიტეტის	 საკრებულოს	 2017	 წლის	 10
ნოემბრის	N29	დადგენილებაში	 ცვლილების	 შეტანის	თაობაზე“	 -	 ჩოხატაურის	 მუნიციპალიტეტის
საკრებულოს	დადგენილების	გამოსაცემად	ადმინისტრაციული	წარმოების	დაწყების	შესახებ.

3.	„ჩოხატაურის	მუნიციპალიტეტის	2022	წლის	ბიუჯეტის	შესახებ“	-	ჩოხატაურის	მუნიციპალიტეტის
საკრებულოს	 2021	 წლის	 28	 დეკემბრის	 N12	 დადგენილებაში	 ცვლილებებისა	 და	 დამატებების
შეტანის	 თაობაზე“	 ჩოხატაურის	 მუნიციპალიტეტის	 საკრებულოს	 დადგენილების	 გამოსაცემად
ადმინისტრაციული	წარმოების	დაწყების	შესახებ.

4.	ჩოხატაურის	მუნიციპალიტეტის	საფინანსო	-	საბიუჯეტო	სამსახურის	მიერ	2021	წელში	გაწეული
მუშაობის	შესახებ.

აზრი	გამოთქვა:	ზაალ	მამალაძემ,	მარინე	ბერაძემ,	ვლადიმერ	სიხარულიძემ.

სხდომის	თავმჯდომარემ	საკითხი	დააყენა	ღია	კენჭისყრაზე

ღია	კენჭისყრის	შედეგები:

მომხრე	_	28

წინააღმდეგი	_	0

(კენჭისყრას	ესწრებოდა	28	წევრი)

დღის	წესრიგი	დამტკიცდა	შემდეგი	სახით:

1.	 ,,ჩოხატაურის	 მუნიციპალიტეტის	 ტერიტორიაზე	 არსებული	 სახელმწიფო	 და	 ჩოხატაურის
მუნიციპალიტეტის	 საკუთრებაში	 არსებული	 არასასოფლო-სამეურნეო	 დანიშნულების	 მიწის
ნორმატიული	 ფასის	 დადგენის	 შესახებ	 ჩოხატაურის	 მუნიციპალიტეტის	 საკრებულოს
დადგენილების	გამოსაცემად	ადმინისტრაციული	წარმოების	დაწყების	შესახებ“.

მომხსენებელი:	ლელა	მდინარაძე

2.	 „დაბა	 ჩოხატაურში	 ადგილობრივი	 მნიშვნელობის	 გზებზე	 ავტოსატრანსპორტო	 საშუალებების
მოძრაობის	 ორგანიზების	 შესახებ“	 ჩოხატაურის	 მუნიციპალიტეტის	 საკრებულოს	 2017	 წლის	 10
ნოემბრის	N29	დადგენილებაში	 ცვლილების	 შეტანის	თაობაზე“	 -	 ჩოხატაურის	 მუნიციპალიტეტის
საკრებულოს	დადგენილების	გამოსაცემად	ადმინისტრაციული	წარმოების	დაწყების	შესახებ.

მომხსენებელი:	ირაკლი	ახობაძე

3.	„ჩოხატაურის	მუნიციპალიტეტის	2022	წლის	ბიუჯეტის	შესახებ“	-	ჩოხატაურის	მუნიციპალიტეტის
საკრებულოს	 2021	 წლის	 28	 დეკემბრის	 N12	 დადგენილებაში	 ცვლილებებისა	 და	 დამატებების
შეტანის	 თაობაზე“	 ჩოხატაურის	 მუნიციპალიტეტის	 საკრებულოს	 დადგენილების	 გამოსაცემად
ადმინისტრაციული	წარმოების	დაწყების	შესახებ.

მომხსენებელი:	მაია	გოგოლაძე

თანამომხსენებელი:	ვლადიმერ	სიხარულიძე



4.	ჩოხატაურის	მუნიციპალიტეტის	საფინანსო	-	საბიუჯეტო	სამსახურის	მიერ	2021	წელში	გაწეული
მუშაობის	შესახებ.

მომხსენებელი:	მაია	გოგოლაძე

I	საკითხი:

,,ჩოხატაურის	 მუნიციპალიტეტის	 ტერიტორიაზე	 არსებული	 სახელმწიფო	 და	 ჩოხატაურის
მუნიციპალიტეტის	 საკუთრებაში	 არსებული	 არასასოფლო-სამეურნეო	 დანიშნულების	 მიწის
ნორმატიული	 ფასის	 დადგენის	 შესახებ	 ჩოხატაურის	 მუნიციპალიტეტის	 საკრებულოს
დადგენილების	გამოსაცემად	ადმინისტრაციული	წარმოების	დაწყების	შესახებ“.

მოისმინეს:

,,ჩოხატაურის	 მუნიციპალიტეტის	 ტერიტორიაზე	 არსებული	 სახელმწიფო	 და	 ჩოხატაურის
მუნიციპალიტეტის	 საკუთრებაში	 არსებული	 არასასოფლო-სამეურნეო	 დანიშნულების	 მიწის
ნორმატიული	 ფასის	 დადგენის	 შესახებ	 ჩოხატაურის	 მუნიციპალიტეტის	 საკრებულოს
დადგენილების	გამოსაცემად	ადმინისტრაციული	წარმოების	დაწყების	შესახებ“.

მომხსენებელი:	ლელა	მდინარაძე

აზრი	გამოთქვა:	დავით	ტყეშელიაძემ,	აკაკი	ყაჭეიშვილმა.

სხდომის	თავმჯდომარემ	საკითხი	დააყენა	ღია	კენჭისყრაზე

ღია	კენჭისყრის	შედეგები:

მომხრე	_	28

წინააღმდეგი	_	0

(კენჭისყრას	ესწრებოდა	28	წევრი)

მიღებულია	 განკარგულება:	 ,,ჩოხატაურის	 მუნიციპალიტეტის	 ტერიტორიაზე	 არსებული
სახელმწიფო	და	ჩოხატაურის	მუნიციპალიტეტის	საკუთრებაში	არსებული	არასასოფლო-სამეურნეო
დანიშნულების	 მიწის	 ნორმატიული	 ფასის	 დადგენის	 შესახებ	 ჩოხატაურის	 მუნიციპალიტეტის
საკრებულოს	დადგენილების	გამოსაცემად	ადმინისტრაციული	წარმოების	დაწყების	შესახებ“.

II	საკითხი:

„დაბა	 ჩოხატაურში	 ადგილობრივი	 მნიშვნელობის	 გზებზე	 ავტოსატრანსპორტო	 საშუალებების
მოძრაობის	 ორგანიზების	 შესახებ“	 ჩოხატაურის	 მუნიციპალიტეტის	 საკრებულოს	 2017	 წლის	 10
ნოემბრის	N29	დადგენილებაში	 ცვლილების	 შეტანის	თაობაზე“	 -	 ჩოხატაურის	 მუნიციპალიტეტის
საკრებულოს	დადგენილების	გამოსაცემად	ადმინისტრაციული	წარმოების	დაწყების	შესახებ.

მოისმინეს:

„დაბა	 ჩოხატაურში	 ადგილობრივი	 მნიშვნელობის	 გზებზე	 ავტოსატრანსპორტო	 საშუალებების
მოძრაობის	 ორგანიზების	 შესახებ“	 ჩოხატაურის	 მუნიციპალიტეტის	 საკრებულოს	 2017	 წლის	 10
ნოემბრის	N29	დადგენილებაში	 ცვლილების	 შეტანის	თაობაზე“	 -	 ჩოხატაურის	 მუნიციპალიტეტის
საკრებულოს	დადგენილების	გამოსაცემად	ადმინისტრაციული	წარმოების	დაწყების	შესახებ.



მომხსენებელი:	ირაკლი	ახობაძე

აზრი	გამოთქვა:	ირაკლი	ახობაძემ,	რომელმაც	განმარტა,	თუ	რამ	 განაპირობა	დაბა	 ჩოხატაურში
,,ადგილობრივი	 მნიშვნელობის	 გზებზე	 ავტოსატრანსპორტო	 საშუალებების	 მოძრაობის
ორგანიზების	შესახებ	2017	წლის	10	ნოემბრის	N29	დადგენილებაში“	ცვლილების	შეტანა.	კერძოდ:
ყოფილი	 წიგნების	 მაღაზიის	 მიმდებარე	 ტერიტორიაზე	 გარე	 ვაჭრობასთან	 დაკავშირებით
დამატებითი	 ღონისძიებების	 გატარების	 უზრუნველსაყოფად	 საკითხის	 ადგილზე	 შესწავლისას
მიზანშეწოლილად	 მივიჩნიეთ	 აღნიშნულ	 ტერიტორიაზე	 უსაფრთხოების	 დაცვის	 მიზნით,
სატრანსპორტო	საშუალებების	და	მოქალაქეთა	დენადობის	შემცირება.	რის	გამოც,	აუცილებლობას
წარმოადგენს	 საგზაო	 ნიშანი	 ,,დგომა	 აკრძალულია“	 დაიდგას	 იქ,	 სადაც	 მიკროავტობუსების
სადგომია.	 მით	უფრო,	როცა	პოლიციის	მხრიდან	ხიდით	დამაკავშირებელ	გზაზე	ნიშანი	 ,,ქვეითთა
გადასასვლელი“	 მხედველობის	 არეალს	 უზღუდავს	 მძღოლებს.	 მხედველობაში	 მივიღეთ	 ის
გარემოებაც,	რომ	იქვე	მდებარე	მუზეუმის	წინ,	რომელიც	ტურისტული	კუთხით	სავიზიტო	ბარათია,
ტაქსის	 მძღოლთათვის	 მუდამ	 თვითნებურად	 დგომის	 ადგილადაა	 გადაქცეული.	 სწორედ
აღნიშნულმა	 გარემოებებმა	 გადაგვაწყვეტინა	 უკვე	 მიღებულ	 დადგენილებაში	 ცვლილებების
შეტანის	 აუცილებლობა,	 რომლის	 განხორციელების	 შემდეგ,	 ყოფილი	 საავადმყოფოს	 მიმდებარე
ტერიტორიაზე	ხუთი	ერთეული	ტაქსის	დგომისათვის	განთავსდება	შესაბამისი	საგზაო	ნიშანი,	ხოლო
მიკროავტობუსების	 სადგომად	 გამოყენებული	 იქნება	 რუსთაველის	 ქუჩაზე	 მდებარე	 მგზავრთა
მოსაცდელის	 (სოფ.	 გოგოლესუბნის	 გადასახვევი)	 გვერდითი	 ადგილი,	 სადაც	 სოფელ	 სამების
მიკროავტობუსი	 დგება.	 ბუნებრივია,	 რომ	 აქაც	 შესაბამისი	 ნიშნის	 დადგმა	 იქნება	 საჭირო.
აღნიშნულთან	 დაკავშირებით,	 გრძელდება	 კონსულტაციები	 მიკროავტობუსების	 და	 ტაქსის
მძღოლებთან.

გადაწყვეტილი	გვაქვს,	ხელოვნების	სასახლის	წინ	განთავსებული	სამი	ჯიხური,	რომელიც	გადმოეცა
მუნიციპალიტეტს	 და	 დარჩენილი	 ორიც	 ალბათ	 გადმოგვეცემა	 საკუთრებაში,	 გადატანილი	 იქნას
ყოფილი	 უნივერმაღის	 უკან,	 უკვე	 არსებული	 გარე	 ვაჭრობისთვის	 მოწყობილი	 ღია	 პავილიონის
გვერდით,	 სადაც	 ახლო	 მომავალში	 ვფიქრობთ	 გარე	 მოვაჭრეების	 გადაყვანას.	 მომზადდება
პროექტი,	თუმცა	ჯერ	საკითხი	შესწავლილი	არ	არის.

ზაალ	 მამალაძე-	 საბოლოო	 გადაწყვეტილების	 მიღებამდე	 გაითვალისწინეთ,	 რომ	 დაგეგმილია
ხელოვნების	სასახლის	წინ	მდებარე	სივრცის	(მოედნის)	რეკონსტრუქცია.

ირაკლი	ახობაძე:	საკითხი	დგება	ადმინისტრაციულ	წარმოებაზე,	წარმოადგინეთ	წინადადებები	და
ერთად	განვიხილოთ	ყველა	ნიუანსი.

სხდომის	თავმჯდომარემ	საკითხი	დააყენა	ღია	კენჭისყრაზე

ღია	კენჭისყრის	შედეგები:

მომხრე	_	28

წინააღმდეგი	_	0

(კენჭისყრას	ესწრებოდა	28	წევრი)

მიღებულია	განკარგულება:

„დაბა	 ჩოხატაურში	 ადგილობრივი	 მნიშვნელობის	 გზებზე	 ავტოსატრანსპორტო	 საშუალებების



მოძრაობის	 ორგანიზების	 შესახებ“	 ჩოხატაურის	 მუნიციპალიტეტის	 საკრებულოს	 2017	 წლის	 10
ნოემბრის	N29	დადგენილებაში	 ცვლილების	 შეტანის	თაობაზე“	 -	 ჩოხატაურის	 მუნიციპალიტეტის
საკრებულოს	დადგენილების	გამოსაცემად	ადმინისტრაციული	წარმოების	დაწყების	შესახებ.

III	საკითხი:

„ჩოხატაურის	 მუნიციპალიტეტის	 2022	 წლის	 ბიუჯეტის	 შესახებ“	 -	 ჩოხატაურის	 მუნიციპალიტეტის
საკრებულოს	 2021	 წლის	 28	 დეკემბრის	 N12	 დადგენილებაში	 ცვლილებებისა	 და	 დამატებების
შეტანის	 თაობაზე“	 ჩოხატაურის	 მუნიციპალიტეტის	 საკრებულოს	 დადგენილების	 გამოსაცემად
ადმინისტრაციული	წარმოების	დაწყების	შესახებ.

მოისმინეს:

„ჩოხატაურის	 მუნიციპალიტეტის	 2022	 წლის	 ბიუჯეტის	 შესახებ“	 -	 ჩოხატაურის	 მუნიციპალიტეტის
საკრებულოს	 2021	 წლის	 28	 დეკემბრის	 N12	 დადგენილებაში	 ცვლილებებისა	 და	 დამატებების
შეტანის	 თაობაზე“	 ჩოხატაურის	 მუნიციპალიტეტის	 საკრებულოს	 დადგენილების	 გამოსაცემად
ადმინისტრაციული	წარმოების	დაწყების	შესახებ.

მომხსენებელი:	მაია	გოგოლაძე

თანამომხსენებელი:	ვლადიმერ	სიხარულიძე

აზრი	 გამოთქვა:	 ვლადიმერ	 სიხარულიძემ,	 რომელმაც	 აღნიშნა,	 რომ	 მუხლში	 ,,ბიუჯეტის
შემოსულობები“	 -	 გასაზრდელია	 ქონების	 გადასახადი.	 მათ	 შორის:	 დაბა	 ბახმაროდან,	 როგორც
ქონების,	ასევე	სხვა	გადასახადები	და	მოსაკრებელი	არ	არის	შემოსული	ადგილობრივ	ბიუჯეტში.

ბიუჯეტში	 შემოსავლები	 დივიდენდის	 სახით	 არის	 ნული.	 მივმართავ	 მერიას	 იმუშაოს	 ამ
მიმართულებით	და	წარმოადგინოს	შესაბამისი	წინანდადებები.

გასაზრდელია,	 სხვა	 არაკლასიფიცირებული	 ბუნებრივი	 რესურსით	 სარგებლობის	 მოსაკრებელი,
(სალიცენზიო	 მოსაკრებელი),	 ბიუჯეტში	 შემოსავალი	 ამ	 მრივ	 ნულის	 ტოლია,	 ასევე	 ადგილობრივ
ბიუჯეტში	 შესატანია	 მოსაკრებელი	 მუნიციპალიტეტის	 დასახლებული	 ტერიტორიის
დასუფთავებისთვის,	მათ	შორის	დაბა	ბახმაროშიც.

გასაზრდელია	 შემოსავლები	 მიწის	 იჯარიდან	 და	 მართვაში	 გადაცემიდან,	 ასევე,	 მიწის
ლეგალიზაციიდან	შემოსავალი.

2022	 წლის	 ბიუჯეტში	 უნდა	 აისახოს	 დაბა	 ბახმაროში	 უკანონო	 მშენებლობებიდან	 შემოსავალი,
ჯარიმები	და	სხვა.

საერთოდ,	საფინანსო-	საბიუჯეტო	კომისია	აყენებს	წინადადებას,	რომ	დაბა	ბახმაროს	საკითხთან
დაკავშირებით	 შეიქმნას	 სამუშაო	 ჯგუფი,	 რომელიც	 შეისწავლის	 ბახმაროში	 არსებულ
მდგომარეობას,	 კერძოდ:	 უკანონო	 მშენებლობების,	 მიწის	 ლეგალიზაციის,	 მოსაკრებელის
ამოღების,	დასუფთავების,	ქონების	გადასახადის,	გადასახადების	ამოღების,	ბახმაროს	საზღვრების
დაზუსტების	საკითხს	და	სხვას.

მამია	 ბარამიძემ	 აღნიშნა,	 რომ	 ეთანხმება	 წარმოდგენილ	 შენიშვნებს,	 სამუშაო	 ჯგუფის	 შექმნის
იდეასაც.	 ჯგუფის	 მუშაობაში	 ჩართული	 უნდა	 იყოს	 ოპოზიციური	 პარტიის	 წარმომადგენლებიც.
გთხოვთ,	გაითვალისწინოთ.



გამოყენებულია	კვალიფიციური
ელექტრონული	ხელმოწერა/

ელექტრონული	შტამპი

მაინტერესებს,	 საკითხები,	 რომელიც	 თქვენ	 ახლა	 წარმოადგინეთ,	 უკვე	 გავლილი	 გაქვთ
აღმასრულებელ	 ხელისუფლებასთან	 თუ	 თქვენი	 მოსაზრებაა?	 გასათვალისაწინებელია	 ისიც,	 რომ
ბახმარო	არის	რეკრეაციულ	ზონაში	და	სპეციალური	წესები	ვრცელდება	მასზე.

ვლადიმერ	 სიხარულიძე-	 ეს	 საკითხები	 არის	 საფინანსო-	 საბიუჯეტო	 კომისიაზე	 განხილული	 და
კომისიის	 სახელით	 წარმოგიდგენთ	 აღნიშნულ	 შენიშვნებს,	 რაც	 ასახული	 უნდა	 იქნას
წარმოდგენილი	 ბიუჯეტის	 პროექტში.	 გადაწყვეტილება	 მისაღებია	 საკრებულოსა	 და	 მერიის	 მიერ
ერთობლივად.

სხდომის	თავმჯდომარემ	საკითხი	დააყენა	ღია	კენჭისყრაზე

ღია	კენჭისყრის	შედეგები:

მომხრე	_	28

წინააღმდეგი	_	0

(კენჭისყრას	ესწრებოდა	28	წევრი)

მიღებულია	განკარგულება:

„ჩოხატაურის	 მუნიციპალიტეტის	 2022	 წლის	 ბიუჯეტის	 შესახებ“	 -	 ჩოხატაურის	 მუნიციპალიტეტის
საკრებულოს	 2021	 წლის	 28	 დეკემბრის	 N12	 დადგენილებაში	 ცვლილებებისა	 და	 დამატებების
შეტანის	 თაობაზე“	 ჩოხატაურის	 მუნიციპალიტეტის	 საკრებულოს	 დადგენილების	 გამოსაცემად
ადმინისტრაციული	წარმოების	დაწყების	შესახებ.

IV	საკითხი:

ჩოხატაურის	 მუნიციპალიტეტის	 საფინანსო	 -	 საბიუჯეტო	 სამსახურის	 მიერ	 2021	 წელში	 გაწეული
მუშაობის	შესახებ.

მოისმინეს:

ჩოხატაურის	 მუნიციპალიტეტის	 საფინანსო	 -	 საბიუჯეტო	 სამსახურის	 მიერ	 2021	 წელში	 გაწეული
მუშაობის	შესახებ.

მომხსენებელი:	მაია	გოგოლაძე

აზრი	გამოთქვა:	ზაალ	მამალაძემ,	ვლადიმერ	სიხარულიძემ,	აკაკი	ყაჭეიშვილმა.

მიღებულია	განკარგულება:

ცნობად	იქნა	მიღებული	,,ჩოხატაურის	მუნიციპალიტეტის	საფინანსო	-	საბიუჯეტო	სამსახურის	მიერ
2021	წელში	გაწეული	მუშაობის	შესახებ“	ინფორმაცია.

სხდომის	თავმჯდომარემ	სხდომა	დახურულად	გამოაცხადა.

ირაკლი	კუჭავა

ჩოხატაურის	მუნიციპალიტეტის	საკრებულო-
საკრებულოს	თავმჯდომარე
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